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Trásbeli választ igénylő kérdés

Kővér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr. !

Az Alарtőrvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012. évi
=I. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Salog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

„Miért nem készült még e1 az átfogó, teljes magyarországi filmforgalmazást lefedő
adatszolgáltatási rendszer?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miért nem készült még el az : átfogó, teljes magyazországi filmforgalmazást lefedő
adatszolgáltatási rendszer?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2014 . augusztus 04.

IkotityIstván
а Kulturális bizottság alelnőke

országgyűlési képviselő
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